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Vragen van de leden Wolbert en Van Laar (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het nieuws dat het 
gehoor van de Nederlandse jeugd nog verder is verslechterd (ingezonden 
29 mei 2013). 

Vraag 1
Bent u ervan op de hoogte dat volgens de Nationale Hoorstichting het gehoor 
van de Nederlandse jeugd in twee jaar tijd 6% slechter is geworden?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het schokkend is dat inmiddels 38% van jonge mensen 
een verslechterd gehoor heeft, terwijl dat grotendeels vermijdbaar is? 

Vraag 3
Deelt u voorts de mening dat alles op alles moet worden gezet om het aantal 
jonge kinderen met verslechterd gehoor snel terug te dringen? Hoe gaat u dat 
aanpakken? 

Vraag 4
Deelt u bovendien de mening dat in het plan van aanpak moet worden 
opgenomen dat in uitgaansgelegenheden het geluid de limiet van 100 decibel 
niet mag overschrijden? Kunt u dit toelichten? Welke middelen staan u ten 
dienste om dat te bereiken? 

Vraag 5
Deelt u voorts de mening dat er in elke uitgaansgelegenheid een decibelindi-
cator moet hangen, zodat jongeren zelf kunnen zien hoe hard het geluid is en 
inzien dat ze oordoppen moeten gebruiken? Kunt u dit toelichten? Bent u 
bereid te onderzoeken hoe dat het beste gerealiseerd kan worden? 

Vraag 6
Wat zijn de resultaten van de evaluaties van respectievelijk het Keurmerk 
Oorveilig en het Convenant Geluidsbeheer Muzieklocaties die in december 
2012 geëvalueerd zouden worden? Zijn er aanpassingen in het beleid 
doorgevoerd op basis van deze evaluaties? Zo ja, welke? Zo nee, waarom 
niet? 

1 http://www.hoorstichting.nl/nieuws/gehoor-nederlandse-jongeren-verder-verslechterd
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Vraag 7
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg Preventiebeleid 
op 30 mei 2013?
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